

付款方式 | Payment Option

- 1. 一次性付款 | One-time Payment
 - 学员需在报名时一次性缴清全部学费。
 - o Students are required to pay the full tuition fee at the time of registration.
 - 学费缴清后,将立即开通学习账号并获得完整课程权限。
 - o Full access to the course will be granted immediately after payment.
- 2. 付款渠道 | Payment Methods
 - 银行转账 | Bank Transfer
 - 信用卡 / 借记卡 | Credit / Debit Card
 - o PayPal / Zelle
 - 支付宝/微信支付(仅限以下指定账户):
 - 微信ID: zoe2012123
 - 微信ID: GMCMommy
 - 除以上账户外,其他任何账户均不可接收付款。
 - o For Alipay or WeChat Pay (only the following accounts are authorized):
 - WeChat ID: zoe2012123
 - WeChat ID: **GMCMommy**
 - Payments made to any account other than those listed above will not be accepted.
- 3. 退款政策 | Refund Policy
 - 课程开通前可申请全额退款。

- o A full refund may be requested before course activation.
- 一旦开通学习账号,恕不退款。
- $\circ\quad$ Once the learning account is activated, no refunds will be issued.

完成付款后,请将付款凭证发送至 [info@aprassoc.org],我们将在1-2个工作日内为您开通学习账号。

After payment, please send your proof of payment to **[info@aprassoc.org]**. Your learning account will be activated within 1–2 business days.